
 

 

Hallo Tennis vrienden/vriendinnen,  

NIEUWE LEDEN!!  

Zeer goed nieuws !! onder de ziedende leiding van Lucardie zijn er nu 4 jeugdgroepen op les met 29 

jeugdleden, en een volwassen groep van 7 leden, waaronder nieuwe leden. Tevens komen er in de voetbal 

en kaatskantine posters met aanbiedingen voor een zomer/winterstop abonnement, en om meerdere 

dorpsleden kennis te laten maken met tennis is er voor buurtverenigingen een actie om in het kader van 

dorpsfeest 2025 eens gebruik te maken van het complex. Deze zullen op verschillende plekken komen te 

hangen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sponsoren;  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Nieuwsbrief 

  



Misschien al gespot op de site of op de Tennisbaan; de 1e nieuwe sponsor is binnen. Wout Energyadvies 

(foto), Tevens is er op de site een sponsorpagina, met alle sponsors van tv de Vierslag. Er is een flyer 

beschikbaar incl kosten en mogelijkheden voor sponsoren en we zijn bezig met verschillende sponsoren 

die belangstelling hebben Mocht je toevallig met iemand spreken waarvan je denkt dat deze zou willen 

sponseren, gewoon even vragen, sponsorschap is niet duur.  

 

 

Onderhoud; 

14 en 15 Maart 2025 is het weer NL doet. Aanmelden hiervoor levert een mooie bijdrage voor de club op.  

Voor 2025 hebben we al een item voor deze dag(en). De buitenkant van de kantine schoonmaken en 

verven. Dit wordt hoognodig tijd. Rene van der Graaf Multiservice is bereid gevonden de kantine eerst 

schoon te maken, waarna de planning is om op NL doet dagen (14 en 15 Maart dus) de kantine te verven. 

Dit wordt gedaan door Peter de Jager, en alle hulp voor dit project is welkom. 

HOU DE DATUM 15 Maart 2025 VRIJ. Help de kantine mooi te houden, veel handen maken ligt werk en het 

bestuur denk nog na over een leuke afsluiting van de dag. 

Inmiddels zijn de hagen flink gesnoeid.  (foto), uiteindelijk zal het snoeiafval nog verwijder moeten 

worden en gaan de stammetjes nog tegen de grond.  



Dit was noodzakelijk. Op advies van Jaap en van Tuinen is deze weggehaald, gezien de 

slechte condities voor de baan (geen licht, vochtige baan en wortels). Voordeel is dat de 

ballen ivm afzwaaiers weer snel en makkelijk te bereiken zijn. Bij sommige spelers scheelt 

dat veel ballen.  

Foto pagina site; 

Op de site is een pagina met foto’s. recente foto’s kunnen daar geplaatst worden, er staan al 

een paar, en we vonden nog wat oude foto’s van de begindagen. Nostalgie. Graag nodigen 

we je uit deze te bekijken. Ook als er foto’s zijn die leuk zijn voor de site zijn welkom, we 

horen graag van jullie.  

Grote Club actie 

Grote club actie is bijna afgelopen. Tussentijdse stand; 693,60 Diegene die een boekje heeft ontvangen 

kan de geschreven loten inleveren voor 29 Oktober. Help allemaal mee. Dit is het laatste moment om nog 

mensen te laten enthousiasmeren.  

Rabo Clubsupport 

De teller is geëindigd op 292,90. Toch maar weer mooi meegenomen 😊 

Website;   

De website is verder bijgewerkt. Naast een sponsorpagina met alle sponsors, wordt het laatste nieuws 

steeds bijgewerkt, en staan er inmiddels ook foto’s op de site. Dit betreft recente (als er meer foto’s zijn 

die we willen tonen horen we dat graag), maar ook foto’s uit “de oude” doos. Met onder andere de 1e 

aanleg van de baan.  

Daarnaast zullen we binnenkort alle nieuwe nieuwsberichten van de site rechtstreeks op onze facebook 

pagina plaatsen en gaan we kijken naar andere social media die bij de jeugd interessant zijn. 

 

Toss avond 

Op dit moment zijn we met de andere dorpen aan het inventariseren of er ook belangstelling is voor een 

wintertoss. Als er voldoende belangstelling is horen jullie het allemaal. Hou de app en de site in de gaten. 

 

Eindejaarstoernooi? 

Op dit moment zijn we ook aan het kijken of er dit jaar nog een leuk moment is om een clubdagtennis te 

organiseren. Als we een datum en activiteit hebben horen jullie dit direct. 

 

 

Het bestuur. 

 

  

  

  

  

  

  



  

  

  

  

  

  

  


